



REQUEST FOR TENDERS

The Public Works Department of the Ministry of Infrastructure and Public Utilities invites Contractors to tender for the following Request of Tenders funded by the Government of Australia:

RFT No. 35/25/G/RFT/AM/PA/RR/SRP/VAI4D/PWD
Supply of 9,000m³ crushed basalt All-in One (combined)
aggregate for concrete at PWD Division Depot,
Saratamata, Ambae, Penama

Full details are provided in the Request for Tender packages, available by contacting Odile Siro on odile.siro@vai4d

and or visiting the following Websites: <https://pwd.gov.vu> and [https://ctb.gov.vu/tenders/actual tenders](https://ctb.gov.vu/tenders/actual_tenders)

A Pre-Tender/Site Meeting will be held at **14:00pm on Tuesday, 04th November 2025** at the Public Works Department Offices in Saratamata, Ambae and Port Vila Head Office, Efate. Interested Contractors are encouraged to attend at their own expenses. However, attendance is not mandatory.

The closing date for tender is:
10:00am Monday 17 November 2025.

Tender must be submitted into the locked tender box at the Central Tenders Board, Ministry of Finance and Economic Management, Kumul Highway, Port Vila, using the tender forms in the RFT package.

Non-complying tenders will not be considered.

AVIS D'APPEL D'OFFRES

Le service des Travaux Publics du Ministère de l'Infrastructure et des Services publics invite les Entrepreneurs susceptibles de soumettre l'appel d'offres suivants financés par le Gouvernement Australien :

RFT No. 35/25/G/RFT/AM/PA/RR/SRP/VAI4D/PWD
Fourniture de 9 000 m³ d'agrégat tout-venant (basalte concassé combiné) pour béton au dépôt de la division des Travaux Publics (PWD) à Saratamata, Ambae, province de Penama

Les détails sont fournis dans les dossiers d'appel d'offres disponible par contacter Odile Siro par courriel odile.siro@vai4d ou en visitant les sites Internet suivantes : <https://pwd.gov.vu> ainsi que <https://ctb.gov.vu/tenders>

Une réunion de pré-soumission/chantier aura lieu le **Mardi 04 Novembre 2025 à 14h00**, au bureau du service des Travaux publics situé à Saratamata, Ambae et Port Vila, Efate. Les entrepreneurs intéressés sont encouragés à y assister à leurs propres frais. Toutefois, la participation à la réunion n'est pas obligatoire.

Dernier délai des soumissions est le
Lundi 17 Novembre 2025 à 10h00.

Les soumissions doivent parvenir, selon le formulaire d'appel d'offres, et doivent être fermées à clé dans la boîte à soumission située à la Commission Centrale des marchés, au ministère des Finances et de la Gestion économique, Bâtiment Kumul Highway, Port-Vila.

Les soumissions non conformes ne seront pas prises en compte.

RIKWES BLO TENDA

Dipatmen blo Pablik Wok lo Ministri blo Infrastrakja mo Pablik Yutiliti hemi stap invaetem ol kampani blo tenda from ol wok we Kavman blo Australia i givem mane blo em:

RFT No. 35/25/G/RFT/AM/PA/RR/SRP/VAI4D/PWD
Saplae blong 9,000m³ blong ol krash basalt (mix) agregat blong mekem konkrit, i go long PWD Division Depot long Saratamata, Ambae, Penama."

Ful infomeisen i stap insaed lo ol pepa blo Rikwes blong Tenda , we man i save kontaktem Odile Siro long odile.siro@vai4d.com o yu save luk insaed lo olgeta websaet ia:<https://pwd.gov.vu> mo <https://ctb.gov.vu/tenders>

Wan Pre-Tenda/Saet Miting bamba i tekem ples long **14:00pm lo Tuede namba 04 Novemba 2025** long Pablik Woks Dipatmen Ofis, Saratamata, Ambae Island, mo Port Vila Hed Ofis, Efate. Eni kontrakta we i intres i save kam long miting ia. Kontrakta bai i pem rod blo hem wan. Be, hemi no wan rikwaemen blong kam long miting ia.

Tenda bae i klos long: 10:00am long
Mande namba 17 Novemba 2025.

Tender i mas submit long locked tender box long Central Tenders Board, Ministry of Finance and Economic Management, Kumul Highway, Port Vila, yusum ol tender forms we i stap long RFT package

Olgeta tenda we oli no folem olgeta rikwaemen bamba oli no save lukluk long olgeta.